

Contracting Parties

Third Session

RESTRICTED  
LIMITED B  
GATT/CP.3/62/Add.4  
5 August 1949

ORIGINAL: ENGLISH/FRENCH

Third Protocol of Rectifications to the General  
Agreement on Tariffs and Trade.

The text of the Third Protocol of Rectifications has been distributed to delegations. Page 63 of that text is to be replaced by the page attached hereto.

---

Troisième Protocole de Rectification de l'Accord  
Général sur les Tarifs douaniers et le Commerce

Le texte du troisième Protocole de Rectification a été distribué aux délégations. Il convient de substituer à la page 63 le texte ci-joint.

-----

2. After 10 September 1949 this Protocol shall remain open for signature at the Headquarters of the United Nations.

3. The provisions of this Protocol shall become an integral part of the General Agreement on Tariffs and Trade, dated October 30, 1947, on the day on which it has been signed by all the governments which are at that time contracting parties to the General Agreement on Tariffs and Trade.

4. The original of this Protocol shall be deposited with the Secretary-General of the United Nations, who is authorized to effect registration thereof.

IN WITNESS WHEREOF the respective representatives, duly authorized, have signed the present Protocol.

DONE at Annecy, in a single copy, in the English and French languages, both texts authentic except where otherwise stated, this \_\_\_\_\_ day of \_\_\_\_\_ 1949.

2. Après le 10 septembre 1949, le présent Protocole restera ouvert à la signature au Siège des Nations Unies.

3. Les dispositions du présent Protocole feront partie intégrante de l'Accord général sur les Tarifs douaniers et le Commerce du 30 octobre 1947 le jour où il aura été signé par tous les gouvernements qui seront à cette date parties contractantes audit Accord général.

4. Le texte original du présent Protocole sera déposé auprès du Secrétaire général des Nations Unies qui est autorisé à procéder à son enregistrement.

EN FOI DE QUOI les représentants dûment autorisés des gouvernements susmentionnés ont signé le présent Protocole.

FAIT à Annecy, en un seul exemplaire, rédigé dans les langues française et anglaise, les deux textes faisant également foi sauf indication contraire, le \_\_\_\_\_ 1949.